
 1 

Protokół nr 11/2019   

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

które odbyło się 22 listopada 2019 r. 

w Starostwie Powiatowym w Śremie 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 9 członków Komisji. Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 

do protokołu. W obradach uczestniczyli także: 

 

1. Sekretarz Powiatu Pani Dominika Fornalik 

2. Skarbnik Powiatu ani Krystyna Sikorska 

3. Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Powiatu ( Wydział OK) Pani 

Wioleta Jastrząbek. 

 

Zaproszenie na posiedzenie Komisji wraz z proponowanym porządkiem stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu.  

 

Ad.1 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Michalska otwarła posiedzenie Komisji o godz. 1100. Powitała 

zebranych i na podstawie listy obecności stwierdziła wymagane quorum.  

Posiedzenie odbyło się wg następującego planu. 

 
1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 

śremskiego na lata 2020-2045. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2020 rok.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy Powiatu Śremskiego na 

2020 r. z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego. 

6. Zaopiniowanie uchwał dotyczących stwierdzenia  zakończenia działalności: 

a) Gimnazjum Dwujęzycznego w Śremie ( wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących), 

b) Publicznego Gimnazjum Specjalnego w Śremie (wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Specjalnych), 

7. Zaopiniowanie uchwał dotyczących stwierdzenia przekształcenia liceów z 3-letnich w 4 - letnie oraz 

techników z 4- letnich w 5 – letnie: 

a)          Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Śremie, 

b) II Liceum Ogólnokształcącego w Śremie ( z siedzibą  przy ul. Staszica 3 w Śremie), 

c)          Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Grzybnie, 

d) I Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Śremie ( w Zespole Szkół Ekonomicznych), 

e)          II Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Śremie (w Zespole Szkół Politechnicznych), 

f)         Technikum nr 1 im. Cyryla Ratajskiego w Śremie,  

g) Technikum nr 2 w Śremie (w Zespole Szkół Technicznych), 

h) Technikum nr 3 w Śremie (w Zespole Szkół Politechnicznych), 

i)         Technikum w Grzybnie. 

8. Informacja o naborze do szkół, dla których organem założycielskim jest powiat śremski. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

 

Ad 2. 

Przewodnicząca Komisji zapytała, czy Radni chcą zgłosić uwagi do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia komisji?  

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 
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Przewodnicząca Komisji przeprowadziła głosowanie, w wyniku którego protokół nr 10/2019 z 24 

października 2019 r. został przyjęty jednogłośnie (9 głosów za).  

 

Ad 3. 

Skarbnik Powiatu Pani Krystyna Sikorska omówiła projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej 

powiatu śremskiego na lata 2020-2045. 

Przewodnicząca Komisji otwarła dyskusję. 

Nie zgłoszono pytań 

Wobec braku pytań Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu śremskiego na lata 2020-2045. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie: 8 głosów  za, 1 wstrzymujący się.  

 

Ad.4 

Skarbnik Powiatu omówiła projekt budżetu powiatu na 2020 r., zgodnie z załącznikiem nr 3 do 

protokołu. 

Przewodnicząca Komisji otwarła dyskusję. 

Nie zgłoszono pytań 

Przewodnicząca Komisji zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu 

uchwały budżetowej na 2020 rok.  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie: 8 głosów  za, 1 wstrzymujący się.  

 

Ad.5 

Sekretarz Powiatu omówiła projekt uchwały dotyczącej Rocznego programu współpracy Powiatu 

Śremskiego na 2020 r. z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego. 

Przewodnicząca Komisji otwarła dyskusję. 

Nie zgłoszono pytań. 

Przewodnicząca Komisji zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy Powiatu Śremskiego na 2020 r. z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie: 9 głosów  za.  

 

Ad.6 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Powiatu Pani Wioleta Jastrząbek 

wyjaśniła, że w związku z likwidacją gimnazjów oraz zmianą czasu trwania nauki w liceach i 

technikach, koniecznym jest  dostosowanie ich typu do obecnie obowiązujących w prawie 

oświatowym. Następnie omówiła wszystkie przygotowane projekty uchwał dotyczące stwierdzenia 

zakończenia działalności gimnazjów oraz przekształcenia liceów z 3-letnich w 4 - letnie oraz 

techników z 4- letnich w 5 – letnie. 

Wyszedł radny Pan J.Taciak. Pozostało na sali 8 członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji otwarła dyskusję. 

Nie zgłoszono pytań. 

Przewodnicząca Komisji zamknęła dyskusję. 

a) Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie zaopiniowanie uchwały w sprawie 

stwierdzenia  zakończenia działalności Gimnazjum Dwujęzycznego w Śremie. Projekt 

uchwały został zaopiniowany  jednomyślnie pozytywnie 8 głosów  za i stanowi załącznik nr 

4 do protokołu. 

b) Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie zaopiniowanie uchwały w sprawie 

stwierdzenia  zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum Specjalnego w Śremie. 

Projekt uchwały został zaopiniowany jednomyślnie pozytywnie 8 głosów  za i stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. 
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Ad.7 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że w związku z omówieniem przez p. Naczelnik Wydziału 

Oświaty wszystkich projektów uchwał w punkcie 6., Komisja przystępuje do opiniowania kolejnych 

projektów uchwał wynikających z porządku posiedzenia: 

a) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Ogólnokształcących 

w Śremie został zaopiniowany jednomyślnie pozytywnie 8 głosów za i stanowi załącznik nr 

6 do protokołu; 

b) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia II Liceum Ogólnokształcącego w 

Śremie został zaopiniowany jednomyślnie pozytywnie 8 głosów za i stanowi załącznik nr 7 

do protokołu; 

c) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych w Grzybnie został zaopiniowany jednomyślnie pozytywnie 8 głosów  za i stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu; 

d) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia I Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych w Śremie ( w Zespole Szkół Ekonomicznych) został zaopiniowany jednomyślnie 

pozytywnie 8 głosów  za i stanowi załącznik nr 9 do protokołu; 

e) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia II Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych w Śremie (w Zespole Szkół Politechnicznych) został zaopiniowany jednomyślnie 

pozytywnie 8 głosów za i stanowi załącznik nr 10 do protokołu; 

f) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Technikum nr 1 im. Cyryla 

Ratajskiego w Śremie został zaopiniowany jednomyślnie pozytywnie 8 głosów za i stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu; 

g) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Technikum nr 2 w Śremie (w 

Zespole Szkół Technicznych), został zaopiniowany jednomyślnie pozytywnie 8 głosów za i 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu; 

h) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Technikum nr 3 w Śremie (w 

Zespole Szkół Politechnicznych) został zaopiniowany jednomyślnie pozytywnie 8 głosów za 

i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

i) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Technikum w Grzybnie został 

zaopiniowany jednomyślnie pozytywnie 8 głosów za i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad.8 

Naczelnik Wydziału Oświaty zreferowała Informację o naborze do szkół, dla których organem 

założycielskim jest powiat śremski, stanowiącą załącznik nr 15 do protokołu. 

Wyszła radna Pani S.Dopierała. Pozostało na sali 7 członków Komisji. 

 

Ad.9 

Przewodnicząca Komisji zapytała, czy Komisja akceptuje propozycję pisma do Spółdzielni 

Mieszkaniowej  w Śremie – Klubu Relax, którzy są organizatorem Biegu Sokoła, w sprawie 

rozszerzenia kategorii wiekowej jego uczestników.  

Nie zgłoszono uwag do treści pisma, które jest załącznikiem nr 16 do protokołu.    

Nie zgłoszono  także  pytań i wniosków.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Elżbieta Michalska 

zamknęła obrady Komisji o godz. 1155. 

 
Protokołowała  

Magdalena Mulkowska 

Wydział Organizacyjny i Inwestycji 

Przewodnicząca Komisji Oświaty,  

Kultury, Sportu i Rekreacji  

 

Elżbieta Michalska 
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